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Ministrul Mediului: În luna martie pregatim toate programele care vor fi lansate în

2021 prin AFM

Programele ce vor fi lansate în 2021 prin Administratia Fondului pentru Mediu (AFM) sunt pregatite în

luna martie, a afirmat miercuri ministrul Mediului, Tanczos Barna, care a subliniat ca va exista "finantare

consistenta pentru schimbarea parcului auto".

 

"În luna martie pregatim toate programele care vor fi lansate în 2021 prin AFM. Cu siguranta mergem mai departe.

Vom avea finantare consistenta pentru schimbarea parcului auto, pentru ca asta înseamna practic 'Rabla' si 'Rabla

Plus'. 'Rabla Clasic' înseamna înlocuirea masinilor vechi, 'Rabla Plus' înseamna o alta dimensiune, înseamna

circulatie pe drumurile publice cu mijloace de transport care nu au amprenta de carbon. Mergem mai departe cu

programele respective si alocam sume suficiente ca sa fim eficienti, sa schimbam parcul auto. Sper sa putem aloca

sume mai mari. Sumele pe masina vor fi cel putin egale cu sumele pe care le-am avut pâna acum", a afirmat Barna,

într-o declaratie de presa sustinuta în urma actiunilor de identificare si sanctionare a transportului si depozitarii

ilegale de deseuri.

 

Acesta a mentionat ca trebuie sa fie verificate acele informatii potrivit carora "unele masini care sunt cumparate

prin aceste programe sunt dupa aceea vândute în strainatate".

 

"Trebuie sa vedem daca sunt adevarate acele informatii cum ca se exporta subventie, cum ca unele masini care

sunt cumparate prin aceste programe sunt dupa aceea vândute în strainatate si daca exista asa ceva trebuie sa

contracaram asemenea metode. Dar cu siguranta vom avea cel putin bugetul de anul trecut si cel putin sumele de

anul trecut", a mai spus ministrul Mediului.

 

De asemenea, Tanczos Barna a precizat ca Programul Casa Verde a intrat în linie dreapta, fiind eliminate barierele

legislative.

 

"Programul Casa Verde a intrat în linie dreapta, am eliminat barierele legislative. Am semnat în luna ianuarie un

ordin de ministru prin care am repus programul pe fagasul normal si vom continua inclusiv programul Casa

Verde", a mai spus ministrul Mediului.
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